
Z á p i s

z veřejného zasedání   zastupitelstva obce konaného dne 14. května 2007 v 18.00  hodin 
v kanceláři zastupitelstva obce

Přítomni:   p. Pulpitová, p. Sekerka,  Ing. Kopista, p. Víšek, p. Němec, 
Ing. Pochobradská, p. Šmahel, p. Tlapáková

Omluveni : Strnad Libor

Paní starostka přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem a přednesla  krátkou 
zprávu o činnosti od minulého veřejného zasedání . 

1. Žádost paní  p. Růženy Rosolové o prominutí poplatku za svoz komunálních odpadů 
za rok 2007 -  doloženo  čestné prohlášení o současném pobytu dcery paní Rosolové 
(dcera Zdeňka žije  nyní  v  cizině).  Na základě těchto skutečností  zastupitelstvo po 
projednání schválilo prominutí poplatku a to ve výši 250,- Kč za osobu.

2. Ples obce – diskuze, zda se ples v roce 2008 bude i  nadále pořádat.  I  nadále tato 
otázka zůstává  otevřená. 

3. Žádost  místního Svazu žen , zastoupený  předsedkyní p. Dostálovou o příspěvek na 
činnost  (hlavně  na  akce,   které  v  průběhu  roku  organizují  ).  Byl  jednohlasně 
odsouhlasen  příspěvek ve výši 6000,- Kč. 

4. Chodníky a vjezdy u silnice II/340 od Kulhánkových až po Šmahelovi – paní starostka 
informovala, že bylo jednáno s firmou Chládek Tintěra -  Ing Kvírenc a na jejich 
doporučení byl napsán dopis na ředitele Správy a údržby silnic Pardubického kraje – 
Ing. Němce.  Na tento dopis přišla odpověď, ze které není patrné jasné stanovisko 
SÚS a proto  bude nutno dohodnout schůzku přímo s p.  Ing.  Němcem. O dalším 
průběhu jednání bude zastupitelstvo informováno na  příštím zasedání zastupitelstva. 
Zastupitelstvo  schvaluje  zahájení  přípravného  a  organizačního  zabezpečení  výše 
uvedené akce – chodníky atd. 

5. Pozemek par.  č.  1090 –  na  obec  došlo  z  Ministerstva   zemědělství  Rozhodnutí  o 
zamítnutí   našeho  odvolání  proti  zahájení  opravného  řízení  ve  věci  vydání  výše 
uvedeného pozemku restituentům. Bude dále jednáno s panem Mattušem , zástupcem 
všech restituentů, o možnosti odprodeje tohoto pozemku a zastupitelstvo bude i nadále 
informováno o pokračující situaci ve výše uvedeném. 

6. Dne  26.  4.  byl  na  naší  žádost   zahájen  přezkum hospodaření  obce  za  rok  2006. 
Přezkum  provedla  skupina  pracovníků  Finančního  odboru  -  oddělení  přezkumu 
hospodaření Pardubického kraje. Výsledkem je zpráva č. 95 , se kterou na dnešním 
jednání  bylo  zastupitelstvo seznámeno a kterou rovněž   zastupitelstvo jednohlasně 
odsouhlasilo  –  s  výhradou  (vzhledem k  zjištěným  chybám a  nedostatkům,  které 
nemají závažnost nedostatků uvedených pod písm c) zákona.  č. 420/2004 Sb. ) Spolu 
s touto zprávou byl schválen závěrečný účet obce za rok 2006. Na základě zprávy .o 
výsledku  přezkoumání hospodaření za rok 2006  č. 95 zastupitelstvo  obce schvaluje 



přijetí a plnění opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků ve smyslu ustanovení 
§ 13 zákona č. 420/2004 sb. 

7. Dále  bylo  zastupitelstvo  informováno  o  skutečnosti,  že  obec  byla  upozorněna 
Ministerstvem  vnitra  –  pobočka  Pardubice,  který  vykonává  dozor  a  metodickou 
pomoc nad vyhláškami obce o nezákonnosti  vyhlášky  o  místních poplatcích .  Po 
konzultacích byla zpracována nová vyhláška, která  je dnes zastupitelstvu předkládána 
ke  schválení  –  Vyhláška  obce  č-  2/2007  o  místních  poplatcích.   Po  seznámení  s 
obsahem vyhlášky zastupitelstvo jednohlasně tuto vyhlášku schvaluje.

8. Finančním výborem v čele s  Ing.  Kopistou bylo zastupitelstvo obce seznámeno se 
zprávou o výsledku hospodaření příspěvkové organizace obce – Mateřskou školkou 
Úhřetice. Byl schválen výsledek hospodaření MŠ  za rok 2006 ve výši 1 352,36 Kč. 
Následně bylo schváleno jeho přerozdělení do rezervního fondu a to v této výši  – 
1352,36 Kč. 

9. K výše uvedenému – hospodaření a vedení účetnictví MŠ  informuje paní starostka o 
skutečnosti, že od 1.1.2007 zpracovává vedení účetnictví pro MŠ paní Eva Baťková, 
zaměstnanec obce.  Po získaných informacích od obcí – účetních,  které vykonávají 
vedení účetnictví jak pro obec  tak i  pro MŠ, a po dohodě s paní ředitelkou bylo 
dohodnuto, aby p. Baťková vykonávala tuto činnost v rámci svého úvazku u obce. Na 
základě  těchto  skutečností  by  jí  byl  zkrácený  úvazek  prodloužen  na  celý. 
Zastupitelstvo  obce po seznámení  a diskusi  odsouhlasilo prodloužení úvazku pro 
účetní obce p. Baťkovou. Při dalším zpracování rozpočtu a stanovení výše dotace na 
provoz MŠ bude přihlédnuto k výše uvedené skutečnosti a bude snížena tato dotace o 
částku, která by byla určena pro p. Pochobradského , který dříve vedení účetnictví 
zpracovával. 

10. Žádost p. Blábolilové  - ve své žádosti uvádí nutnost vybudování chodníku od  konce 
obce směrem na Tuněchody až do lokality „ údolíčko a k cihelně“, ve které bydlí. 
Svoji žádost odůvodňuje  nebezpečností silničního provozu v tomto prostoru a dále 
poukazuje na skutečnost  zlepšení bezpečnosti svých dvou dětí. V diskuzi  vyplynulo, 
že  vzhledem k  počtu  obyvatel  v  této  lokalitě  se  jeví  tato  investice  –  vybudování 
chodníků přibližně v rozsahu 1 km,   v tomto roce  i dalších dvou letech jako nereálné. 
V tomto smyslu bude žadatelce zaslána písemná odpověď.

11. ČEZ distribuce – obec byla seznámena s  podklady a výkresovou dokumentací pro 
stavební řízení stavby : Tuněchody – částečná rekonstrukce NN pro místo Úhřetice 
část  západ v k.ú.  Úhřetice (údolíčko).  Dále jí  byla předložena smlouva o smlouvě 
budoucí s výše uvedenou společností – ČEZ o zřízení  věcného břemene na pozemky 
par.  č.  1021  a1291 v  k.ú.  Úhřetice  na  uložení  kabelů  pro  výše  uvedenou  stavbu. 
Pozemky jsou v majetku obce. Zastupitelstvo obce souhlasí s uzavřením smlouvy.

12. Informace p. Sekerky – na základě doporučení SÚS Chrudim o umístění dopravního 
značení na všech místních komunikacích v majetku obce a následně místním šetřením 
přímo v obci byla zpracována cenová nabídka na toto dopravní značení. Zastupitelstvo 
obce doporučuje  objednání těchto značek až po zlepšení   finanční situace obce a 
zaplacení  všech  smluvně  dohodnutých  a  povinných  plateb  (vratka  dotace  FÚ, 
neinvestiční  náklady na žáky, osvětlení údolíčko apod. )

13. Na základě  upozornění ředitelství  ČD o konání jednání dne 29.5. v Pardubicích, na 
kterém  hlavním  bodem  bude  projednání  nového  jízdního  řádu  ČD  na  období 
2007/2008.  Obce  zde  mohou  uplatnit  své  návrhy a  připomínky k  návrhu  nového 
jízdního  řádu.  Jako zástupce obce  se  jednání  zúčastní  zastupitelka  p.  Drahomíra 
Tlapáková. Do té doby  v připravovaném Zpravodaji obce bude tento návrh zveřejněn 
a občané budou vyzváni, aby své připomínky a podněty k návrhu řádu podali buď 



písemně nebo ústně na obecní úřad. Zde se připomínky  zpracují, sepíší a předají jako 
podklad paní Tlapákové, která je bude reprodukovat na výše uvedeném jednání. 

14. Žádost  TJ Sokol  Dvakačovice  o příspěvek na pořádání  „ Sportovních a dětských 
dnů  „  ve  dnech  1  až  2.  června  2007.   Obec  prozatím  vždy  přispívala  a  proto 
zastupitelstvo  odsouhlasilo  částku  ve  výši  1500,-  Kč  s  podmínkou  vyúčtování 
příspěvku – doložení daňového dokladu ve výši příspěvku. 

15. Informace  p.  Sekerky  -  valná  hromada  společnosti  Vak Chrudim,  které  se   jako 
zástupce obce zúčastnil  .  Krátká informace o průběhu jednání a předání získaných 
materiálů. 

16. Změna stupňů povodňové aktivity v  profilu Úhřetice na Novohradce – na základě 
písemných podkladů od Povodí Labe, Krajského úřadu – odboru životního prostřední 
a  Městského  úřadu  Chrudim  –  odboru  životního  prostředí   zastupitelstvo   obce 
souhlasí se změnou povodňové aktivity takto : 1. SPA - bdělost  250cm 

                                                                                       2. SPA – pohotovost 280cm 
                                                                                       3. SPA – ohrožení – 320 cm 
            Bude proveden zápis do povodňové knihy – zajistí Baťková Eva.

17. Různé  - volná diskuse. 

Zapsala : Baťková                                                                   Lenka Pulpitová
Ověřili : Ing. Pochobradská                                                     starostka obce 
              p. Němec                                   


